



## Protokoll styrelsemöte S15 2010-05-11

<b>Närvaro:</b>	Sofia Mattsson	Ordförande
	Tobias Månsson	Sekreterare
	Fredrik Andersson	Skattmästare
	Anders Eriksson	Cafémästare
	Mazdak Farzone	Sexmästare
	Tobias Johannesson	Industrimästare
	Christian Lindgren	SRD-ordförande, fr.o.m. §13 Övrigt
	Jessika Nilsson	Programmästare
	Philip Ridderheim	Överphös, t.o.m. §13 Övrigt
	Carl Christian Arlock	Blivande Källarmästare
	Albin Rosberg	Blivande SRD-ordförande, fr.o.m. §7 Utskottsrapporter
	Mikael Rudner	Blivande Industrimästare, fr.o.m. §7 Utskottsrapporter

- §1 OFMÖ Ordförande Sofia Mattsson förklarade mötet öppnat.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Albin Rosberg adjungerades.
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes med ändringen att byta plats på §9 och §10.
- §5 Föregående mötesprotokoll Inga protokoll att justera.
- §6 Beslutsuppföljning Inga beslut att följa upp.
- §7 Utskottsrapporter Jessika rapporterade att det var filmkväll förra veckan.
- Philip rapporterade att Staben jobbar vidare med sponsorjakt. AXIS kommer att sponsra nollningen med en trevlig summa.
- Mazdak rapporterade att han beställt öl till sommarfesten och nollningen.
- Tobias J rapporterade att han har haft möte med blivande Industrimästaren.
- Styrelsen **beslöt** att gå tillbaka till §3 Adjungeringar och adjungerade Carl Christian Arlock och Mikael Rudner.
- §8 Ekonomisk status Fredrik upplyste styrelsen att där inte var pengar på kortkontot när detta skulle användas. Det är bra att säga till innan användning så där är täckning. Folk är fortfarande dåliga med utläggsräkningar.
- §9 Kårobligatoriets fall Philip upplyste styrelsen att Överphöscollegiet kommer att i nästa vecka bestämma hur de ska göra inför nollningen.



- §10 Inför VTM-Extra Sofia har varit i kontakt med Jan-Eric Larsson och Christer Mattsson. Jan-Eric Larsson och Lars Svensson var de första phösarna för de första 30 D:arna. De kan ses som sektionens skapare.
- Styrelsen diskuterade huruvida vi ska välja in dem nu eller senare. Diskussionen ledde ingenstans utan styrelsen **beslöt** att skjuta upp ärendet till HTM1.
- §11 Information från FM Fredrik, ledarmot i Fullmäktige meddelade att kåren kommer att ta ut en engångsavgift på 300 kronor för kårmedlemskap. Nuvarande medlemmar kommer att vara kårmedlemmar utan att betala någon vidare avgift.
- Lophtet kommer att stängas externt 1 juli och internt efter nollningen. Huset är möjligt och anses vara hälsofarligt.
- §12 Meddelande Fredrik meddelade att KF Sigma ska flytta till studiecentrum våning 2.
- Tobias J meddelade att det är Teknikfokustackfest på fredag.
- Carl Christian meddelade att filmkvällen förra veckan hade väldigt lågt deltagande.
- Jessika meddelade att det är Magic draft nu på söndag.
- Mikael meddelade Industrifokusmötesdagar.
- Sofia meddelade att det är VTM Extra imorgon och Sofia har mailat ut det till sektionsmailinglistan. Vi måste vara över 21 personer närvarande.
- §13 Övrigt Jessika frågade styrelsen vad som ska göras med de sista lila Ouveraller. Styrelsen diskuterade frågan.
- Styrelsen **beslöt** att dra streck i debatten.
- Fredrik lämnade in ett yrkande på att sektionen inte längre skall sälja lila Ouveraller eller ge bort dessa till sektionens medlemmar eller utomstående. Alla som finns kvar idag ska bevaras i arkivet tills vidare.
- Styrelsen **beslöt** att bifalla yrkandet. Sofia Mattsson reserverade sig mot yrkandet som kom in efter streck i debatten.
- Mazdak påpekade att han fortfarande tycker att styrelsen ska hitta på något tillsammans. Christian förslog att styrelsen hittar på något tillsammans under Karnevalen.
- Christian framförde att det kommit ut ett mailutskick gällande studentbarometern och styrelsen diskuterade frågan gällande hur mailutskick sker. Christian driver frågan vidare.
- §14 OFMA Ordförande förklarade mötet avslutat.



Vid protokollet

Justeras

Tobias Månsson  
Sekreterare

Sofia Mattsson  
Ordförande